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w~j~ d:lZ~-l~~e:~ie PROTOKOL Nr 14
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo sie w dniu 7 wrzesnia 2011 roku

o godzinie 1015 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Analiza umorzeri i zwolnien z podatk6w w latach 2005-2011.
5. Zapoznanie z protokolern kontroli przeprowadzonej w Urzedzie Miasta Marki przez

Najwyzsza Izbe Kontroli - kontynuacja.
6. Analiza pisma Pani Barbary Dorobek.
7. Analiza pisma Pana J6zefa Kryriskiego z dnia 11.08.2011 roku.
8. Analiza pism do Komisji Rewizyjnej. (Pani Izabeli Bohun - Lysonek Pana

Boguslawa Sroki, Pani Jadwigi Kordalewskiej, Pani Marianny Wardak).
9. Sprawy rozne,
1O. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyj!'cie wnioskow w sprawie zmian w porz<ldku obrad.

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek aby w rmejsce pkt. 5 porzadku obrad zostal

wprowadzony pkt. 8, natomiast w miejsce pkt. 8 porzadku obrad pkt. 5.

Glosowanie:
za - 4
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzia14 radnych).

Pkt. 4. Analiza umorzeIi i zwolnieIi z podatk6w w latach 2005-2011.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; Burmistrz Janusz Werczynski, Przewodniczacy Komisji
Michal Jaroch, radny Pawel Pniewski

W dyskusji omawiano m.in. kwestie zwiazane z: problematyka umorzen
podatk6w; om6wiono procedure zwolnien i umorzen z podatk6w.

zwolnieri

Wykaz os6b prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych nie posiadajacych
osobowosci prawnej , kt6rym w zakresie podatk6w lokalnych udzielono umorzen w latach
2005-2011 (dane do 31 .08.2011) stanowi zalacznik nr 2.

Pismo Burmistrza Janusza Werczynskiego skierowane do Komisji Rewizyjnej stanowi
zalacznik nr 3.

Pkt. 5. Analiza pism do Komisii Rewizyjnej (Pani Izabeli Bohun-Lysonek i Pana
Boguslawa Sroki, Pani Jadwigi Kordalweskiej, Pani Marianny Wardak).
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Skarga Pani Izabeli Bohun-Lysonek i Pana Boguslawa Sroki.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; Przewodniczacy Komisji, Burmistrz Janusz Werczynski,
radny Radoslaw Dec.

W dyskusji Przewodniczacy Komisji zwr6cil sie m.in. do Burmistrza aby zlecil Wydzialowi
Ochrony Srodowiska Urzedu Miasta Marki ustosunkowanie sie do zarzut6w zawartych w
niniejszej skardze; radnego Radoslawa Deca jakie kroki podjela Komisja Zdrowia w sprawie
skargi.

Przewodniczacy Komisji powiedzial, iz skontaktuje sie z Pania Izabela Bohun - Lysonek
w celu poinformowania 0 rozpatrzeniu skargi na posiedzeniu Komisji rewizyjnej w 2011
roku .

Pani Jadwigi Kordalweskiej

W dyskusji udzial wzieli m.in. Przewodniczacy Komisji, radny Radoslaw Dec, radny Pawel
Pniewski, Burmistrz Janusz Werczynski.

W dyskusji om6wiono m.in.; om6wiono zapisy Statutu Miasta Marki odnosnie rozpatrywania
skarg w komisjach Rady Miasta Marki; Przewodniczacy Komisji zasugerowal aby Komisja
Zdrowia wydala opinie odnosnie skargi Pani Jadwigi Kordalewskiej; Burmistrz zasugerowal,
iz sprawa Pani Jadwigi Kordalewskiej powinna zostac rozpatrzona na drodze pow6dztwa
cywilnego.

Radny Radoslaw Dec odczytal skarge Pni Jadwigi Kordalewskiej, kt6ra wplynela do Urzedu
Maista Marki w dniu 8 czerwca 2011 roku. Zalacznik nr 4.

Radny Radoslaw Dec odczytal pismo Urzedu Miasta Marki z dnia 17 czerwca 2011 roku
skierowane do Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony
Srodowiska Rady Miasta Marki. Zalacznik nr 5.

Pani Marianny Wardak.

Przewodniczacy Komisji odczytal pismo Pani Marianny Wardak. Zalacznik nr 6.

Na posiedzenie komisji przybyla Pani Marianna Wardak.

W dyskusji udzial wzieli m.in.; Pani Marianna Wardak, Przewodniczacy Komisji, Burmistrz
Janusz Werczynski, radny Radoslaw Dec.

W dyskusji Pani Marianna Wardak przedstawila sytuacje panujaca na jej posesji; Burmistrz
poinformowal 0 podjetych dzialaniach.

Pkt. 6. Analiza pisma Pani Barbary Dorobek.

Radny Pawel Pniewski odczytal pismo Pani Barbary Dorobek z dnia 26 sierpnia 2011 roku.
Zalacznik nr 7
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Radny Pawel Pniewski odczytal pismo Pani Barbary Dorobek z dnia 12 kwietnia 2011 roku .
Zalacznik nr 8.

Radny Pawel Pniewski przeczytal stanowisko Pana Andrzeja Kalinowskiego Naczelnika
Wydzialu Ochrony Srodowiska z dnia 8 czerwca 2011 roku w sprawie Pani Barbary
Dorobek. Zalacznik nr 9.

"

Radny Pawel Pniewski przeczytal notatke sluzbowa Pana Adama Stachonia p.o . Naczelnika
Zarzadu Drog z dnia 7 czerwca 2011 roku w sprawie Pani Barbary Dorobek. Zalacznik nr 10.

Radny Pawel Pniewski przeczytal pismo Pana Henryka Szczurowskiego Dyrektora Zakladu
Uslug Komunalnych z dnia 9 czerwca 2011 roku .,\Y ;sprawie Pani Barbary Dorobek.
Zalacznik nr 11. ' . ': . '.

W dyskusji udzial wzieli m.m.; Przewodniczacy Komisji, Burmistrz Janusz Werczynski,
radny Pawel Pniewski.

W dyskusji omowiono m.in.; czy mozliwe jest wprowadzenie zmian w projekcie organizacji
ruchu w rejonie ul. Zajaczka w Markach.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zlozyl wniosek 0 przeniesienie punktu 7. Analiza
pisma Pana Jozefa Krynskiego z dnia 11.08.2011 roku i 8. Zapoznanie z protokolem kontroli
przeprowadzonej w Urzedzie Miasta Marki przez Najwyzsza Izbe Kontroli - kontynuacja
porzadku obrad na nastepne posiedzenie komisji i zarzadzil glosowanie w sprawnie
niniejszego wniosku.

Glosowanie:
za- 4
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial5 radnych).

Wniosek zostal przyjcty.

Pkt. 9. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Komisj i przypomnial 0 pisnue Panstwa Dominiki i Marka Osinskich
w sprawie rowu melioracyjnego biegnacego wzdluz ul. Zerornskiego i Wolodyjowskiego
w Markach. Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz zwroci sie do Burmistrza
o ustosunkowanie sie do pisma Panstwa Osinskich.

Burmistrz ustosunkowal sie do pisma Panstwa Osinskich i poinformowal, iz ten row jest

rowem droznym, jest od wielu lat konserwowany, natomiast nie byl modemizowany.

Przewodniczacy poruszyl sprawe Pana Krynskiego i poprosil Burmistrza 0 szybka

interwencje w sprawie robot odwodnieniowych przy ul. Zabkowskiej w Markach.

Przewodniczacy Komisji zwrocil sie z prosba 0 zwiekszenie patroli w rejonie ulicy
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Zabkowskiej; poruszyl jeszcze problem wylewania nieczystosci w tym rejonie.

Radny Pawel Pniewski podziekowal za uruchomienie przystanku przy ulicy Glowackiego,
poinformowal rowniez , ze nie rna tam odpowiedniego oznakowania.

Pkt. 10. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1300 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal Posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

Przewodniczacy Komisji
Michal Jaroch
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